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一年一度，生命与轮回相逢狭路，我将心里满载的祝福，用短信倾诉。送你一份真挚的礼物，礼物里有满满的幸福，还带着快乐的温度，生日快乐哦!欢迎来到，本文是为您特别搜集的《同学英语生日简短祝福语》，欢迎鉴赏！>【篇一】 托白云送去我绵绵不尽的思念，...
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>【篇一】
托白云送去我绵绵不尽的思念，托清风送去我轻轻的祝福。祝您生日快乐！
I send the white clouds to the endless miss, I sent the breeze gently blessing. I wish you a happy birthday!
让我和你分享以后你的每一个生日。年年有今日，岁岁有今朝，生辰快乐！
Let me share with you every birthday. Today every year, year has today, happy birthday!
祈望你心灵深处芳草永绿，青春常驻，笑口常开。祝你生日快乐，健康幸福！
Hope your soul green forever, youth, happiness. I wish you a happy birthday, health and happiness!
祝福一位美丽迷人聪明大方成熟端庄又倍受赞叹的妙人儿，生日快乐。
Happy birthday to an attractive, intelligent and generous, sophisticated, and all-round splendid Happy birthday.
又是一个美好的开始，愿我虔诚的祝福，带给你成功的一年，祝你生日快乐！
It is a good start, may I wish you a happy, happy birthday, happy birthday to you!
今天是你生日，我从来也没有忘记在这特别的日子里，祝你生日欢快青春常驻。
Today is your birthday, I never forget in this special day, I wish you a happy birthday.
天是你的生日，在这个美好的日子里，请接受我衷心的祝福生日快乐永远快乐！
It\'s your birthday, please accept my best wishes for a happy birthday!
今天是你的生日，为了表示祝贺，所有女厕和女浴室均免费向您开放，欢迎光临！
Today is your birthday, to congratulate all the ladies\' room and bathroom are open to you free of charge, Welcome!
正如玫瑰逗人喜爱，愿你的生日带给你愉快，因为你是最可爱的妹妹，祝生日快乐!
As the rose cute, I wish you a happy birthday, because you are the most lovely sister, I wish Happy birthday!
今天，我们是亲密的同学；明天，我们将是竞争的对手。愿友谊在竞争中更加深厚。
Today, we are close friends; tomorrow, we will be competitive opponents. May the friendship be stronger in the competition.
>【篇二】
在这个值得庆贺的日子里，我虽无鲜花与美酒献礼，但心中有歌，谨祝你一生快乐。
In this celebration of the day, I do not have the gift of flowers and wine, but the hearts of the song, I wish you a happy life.
生日就是生活中日日欢笑满足；生日就是生命中日日健康幸福。愿今天的你永远快乐！
A birthday is a day of laughter and joy in life. May you be happy today!
一年天，是等，是盼，你的来到给世界平添了几分色彩，愿下一个天，笑脸依然灿烂。
One day, the other is hope, you came to the world added a bit of color, may the next day, still brilliant smiling face.
在这特殊的日子里，我想说我真高兴，时光没有改变我们的友谊，祝你生日其乐无穷。
In this special day, I want to say I\'m glad time hasn\'t changed our friendship, happy birthday to you an endless enjoyment.
为你的今年欢呼，为你的今天喝彩，为你的明天祈福：永葆青春的容颜和美丽的心情！
For you this year, cheers for you today, tomorrow for your blessing: appearance and youth beautiful mood!
水是云的故乡，云是水的流浪。云儿永远记着水故乡的生日，水儿永远惦着云的依恋。
Water is the home of the clouds, the clouds are wandering water. The clouds are always remember water hometown birthday, the water will need a cloud of attachment.
没有声音，但有祝福；没有鲜花，但有真情，有来自内心的祝愿：生日快乐，心想事成！
No sound, but a blessing; no flowers, but there is truth, from the heart wishes: Happy birthday, xinxiangshicheng!
轻轻一声祝愿，胜过千言万语，当敲响你生日的钟声，别忘了我的祝福，祝你生日快乐！
A little wish, more than thousands and thousands of words, when the bell sounded birthday to you, do not forget my wish, wish you Happy birthday!
愿像那一树枫叶，在晨风中舒展我纯洁的浅碧，在夕阳燃烧我殷切的灿红，给你的生日。
A tree may like that maple leaf, in the morning to stretch my pure light blue, in the combustion I hope can red, for your birthday.
让我为你祝福，让我为你欢笑，由于在你生日的今天，我的内心也跟你一样的欢腾欢快！
I wish for you, let me laugh for you, because your birthday today, my heart like you bring joy!
>【篇三】
每个生灵的诞生都给这个多彩的世界添加了一道颜色，而你是最亮丽的一笔。祝你生日快乐！
The birth of every creature has added a color to this colorful world, and you are the most beautiful. Happy birthday to you!
因为你的降临，这一天成了一个美丽的日子，从此世界便多了一抹诱人的色彩。祝你生日快乐!
Because you come, this day became a beautiful day, from now on the world with a more attractive color. Happy birthday to you!
每年的今天，都是我最牵挂你的日子。尽管你早已忘记我是谁，但我还是要对你说，祝你快乐。
Every year, today is the day that I care about you. Although you already forget who I am, but I still want to say to you, I wish you happy.
因为你的降临，这一天成了一个美丽的日子，从此世界便多了一抹诱人的色彩。祝你生日快乐！
Because you come, this day became a beautiful day, from now on the world with a more attractive color. Happy birthday to you!
轻轻捎给你我的祝福小小言语，浓浓情谊都在这一份真挚的心意永远伴随着你我祝你生日快乐。
Gently take to give you my blessing small words, thick friendship in this sincere heart always with you I wish you a happy birthday.
愿所有的幸福都陪伴着你,仰首是春，俯首是秋；愿所有的欢乐都追随着你,月圆是诗,月缺是画！
I wish all the happiness will accompany you, is the head spring, the bow is autumn; let all the happiness follow you, full moon is a poem, the moon is painting!
日月轮转永不断，情若真挚长相伴，不论你身在天涯海角，我将永远记住这一天。祝你生辰快乐!
Sun Yong constant rotation, if true affection for long, whether you are in the remotest corners of the globe, I will always remember this day. I wish you a happy birthday!
在这个特殊的日子里，我祝你：天天娃哈哈，岁岁乐百事，笑脸美如花，青春惹人夸。生日快乐！
In this special day, I wish you every day: Wahaha, suisui Le Pepsi, smiling face like beauty, youth provoking kua. Happy birthday!
虽然书信往返是那样的难得，相聚的时刻是那样短暂，彼此的情谊却把我们紧紧相系。祝生日快乐！
Although the letters and visits are so rare, the time together is so short, but we are closely linked to each other\'s friendship. Happy birthday to you!
生日那天收到你的意外之礼真让我欣喜万分，你记得我真让人暖心，我打心眼里感激你的一片心意。
Birthday the unexpected gift from you really make me happy, do you remember I really warm heart, I really appreciate your hearts.
【篇一】
以我忠贞的爱情，祝福你生日快乐！
My love, bless you Happy birthday!
生日快乐，亲爱的。你是世上最可爱的人。
Happy birthday, sweetheart. You are the most lovely person in the world.
思念万千，祝福无数，在此佳节，祝君快乐!
Miss myriad, countless blessings, wish you happy this holiday season!
生日快乐！愿在这特殊的日子里，你的每时每刻都充满欢乐。
Happy birthday! May your days be filled with joy on this special day.
支支灿烂的烛光，岁岁生日的幸福。幸运的你，明天会更美好！
The candles, but each birthday happy. Lucky you, tomorrow will be better!
生日快乐，亲爱的朋友，愿你天天快乐，年年好运，一生幸福！
Happy birthday, my dear friend, may you be happy every day!
谢谢你还记的我的生日，你刚才怎么不接电话呀?能给我打个电话吗?
Thank you for your birthday. Why didn\'t you answer the phone? Could you give me a call?
我在那盛开的兰花瓣上写出对你无穷的思念与祝福，并祝你生日快乐!
I write in the blooming orchid petals on your endless thoughts and blessings, and wish you a happy birthday!
一句问候，一声祝福，一切如愿，一生幸福，一世平安。祝生日快乐！
A greeting, a blessing, all do so, a lifetime of happiness, peace I. Happy birthday to you!
但愿真正的快乐拥抱着你，在这属于你的特别的一天，祝你生日快乐！
May the joy of nature embrace you in this special day that belongs to you!
那以往的同窗生活，是一串糖葫芦，那迷人的甜和酸，将永远回味不完。
Classmate that past life, is a bunch of Tomatoes on sticks, that charming sweet and acid, will always be memorable.
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